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konferenca

odreda
Črni mrav

Prvo soboto v lanskem decembru
smo se zbrali v sejni dvorani KS Ko-
deljevo. Tovariš načelnik je najprej
pozdravil vse navzoče, posebno še
predstavnike odredov Zmajev in Pu-
gleda, po izvolitvi delovnega pred-
sedstva pa je podal poročilo o delu v
preteklem Ietu. Po poročilih blagaj-
nika in gospodarja ter po razpravi
smo razširili odredovo prejšnje vod-
stvo in izvolili novega. Nato smo se
seznanili z delovnim načrtom za pri-
hodnje leto, predstavnik odreda Pu-
gled pa je izrazil prepričanje, da se
bosta povezava in medsebojna
pomoč med odredi v prihodnjem letu
gotovo izboljšala.

V kultumem progratnu so nasto-
pajoči spregovorili o tovarišu Titu in
o KPJ, prikazali več veščin ter pode-
Iili priznanja. Z nekaj besedami smo
orisali zgodovino našega odreda.

V zabavnem delu so se vrstile reci-
tacije in skeči, pred kratkim ustanov-
Ijeni duet Solzica je zapel ob lastni
spremljavi s kitarama, naša naj-
mlajša tabornica Marjetka pa je za-
pela o zvitem lovcu in lisici. Vzdušje
je bilo prijetno in vsi smo s ponosom
ogledovali našitke s številko 25. Ko
smo zapeli himno, se še nikomur ni
mudilo domov in skupine taborni-
kov, so še dolgo postajale pred glas-
beno šolo in se pogovarjale o uspe-
lem večeru.
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